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P R O T O K Ó Ł  NR XLIII/2018 

z XLIII  Sesji Rady Gminy Masłowice 

odbytej w dniu 12 kwietnia 2018 r. 
 

 

Miejsce Sesji - Sala Posiedzeń Urzędu Gminy Masłowice. 

Sesji przewodniczył - Pan Stanisław Ziółkowski- Przewodniczący Rady Gminy. 

Na protokolanta obrad powołano – Halinę Pawlik – pracownicę Urzędu Gminy. 

W Sesji uczestniczyli radni według załączonej listy obecności. 

Ponadto w Sesji udział brali: 

Pan Bogusław Gontkowski - Wójt Gminy  

Pani Zofia Jadowska - Sekretarz Gminy  

Pani Wanda Kołodziejczyk - Skarbnik Gminy  

 

Ustawowy stan radnych   - 15 

Faktyczny stan radnych   - 15 

Obecnych                                                       -14 

Nieobecni                                                        -1 

 

 

Porządek obrad: 

 

 
    1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 
   2. Powołanie protokolanta obrad. 
   3. Przyjęcie porządku obrad. 
   4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
   5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami. 
   6. Przyjęcie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
        zwierząt na terenie gminy Masłowice w 2018r. 
   7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018r. 
   8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
        na lata 2018-2023. 
  9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia nieruchomości. 
  10. Interpelacje i wolne  wnioski. 
  11. Zakończenie obrad. 
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 Punkt 1 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Otwarcia XLII  Sesji Rady Gminy dokonał Pan Stanisław Ziółkowski - Przewodniczący Rady 

Gminy. Stwierdził, że w Sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi niezbędne quorum.  

Powitał wszystkich zebranych. 

 

 

Punkt 2 

Powołanie protokolanta obrad. 

 

Na protokolanta obrad XLII  Sesji Rady Gminy powołano Halinę Pawlik - pracownicę Urzędu 

Gminy. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt porządku obrad XLIII sesji . 

Do porządku obrad radni nie wnieśli uwag i wniosków. 

 

 Przewodniczący Rady  przeprowadził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

W wyniku głosowania przyjęto go jednomyślnie.    

  

Punkt 4 

Przyjęcie protokołu z  poprzedniej Sesji.   

 

Protokół z XLII Sesji Rady Gminy Masłowice wyłożony był do wglądu radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie go bez odczytywania. Radni nie zgłosili 

poprawek do protokołu. W wyniku przeprowadzonego głosowania przyjęli go jednomyślnie 

 tj. 14 głosami – za.   

 

Punkt 5 

Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami.  

 

 

Pan Bogusław Gontkowski – Wójt Gminy poinformował  jakie działania były podejmowane  

w okresie międzysesyjnym. Trwają prace remontowe przy strażnicy w Chełmie. 

Wykonawca nie skończy prac w przewidywanym terminie, ale prace zakończy w wyznaczonym 

terminie. 

Rozpoczęto prace remontowe strażnicy w Bartodziejach. Z początkiem czerwca rozpoczną się 

prace remontowe strażnicy w Granicach. Obecnie pracownicy prowadzą prace porządkowe 

na terenie gminy. Trzeba stwierdzić, że na terenie gminy jest porzuconych dużo śmieci. 

Będą prowadzone doraźne naprawy nawierzchni dróg. Przygotowujemy się do zakupu 
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agregatu, do którego połowę ceny dopłaci nam Starostwo oraz rębaka. 

  

Przedstawioną przez Wójta Gminy informację radni przyjęli do akceptującej wiadomości. 

 

  

Punkt 6   
 Przyjęcie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Masłowice na 2018r. 

    

Wójt Gminy  Pan Bogusław Gontkowski poinformował, że program taki przyjmowany jest 

corocznie. Ma on na celu opiekę nad zwierzętami bezdomnymi  oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie naszej gminy. Określa zasady zapewnienia dla zwierząt  

 miejsca w schronisku. Gmina nasza ma podpisaną umowę ze schroniskiem „Zwierzyniec”  

w m. Szczyty k. Wielunia. Mamy zabezpieczone w budżecie gminy na 2018r. środki na realizację 

zadań określonych w programie w kwocie 10 tys. zł. 

 

Radni nie wnosili uwag i w głosowaniu jawnym przyjęli jednomyślnie uchwałę w sprawie 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Masłowice w 2018r. 

 

 Za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. W załączeniu uchwała Nr XLIII/204/2018.  

   

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018r.  

 

Kołodziejczyk Wanda – Skarbnik Gminy 

Przedstawiła szczegółowo proponowane zmiany w budżecie gminy na 2018r. 

Dokonuje się zmiany w planie dochodów budżetowych, zmiany w planie wydatków  

budżetowych oraz ustala przychody budżetu. Budżet po zmianach wynosi: 

dochody 19 941 428,28 a wydatki 25 072 628,28. Dokonuje się zmiany w wydatkach 

bieżących i inwestycyjnych w roku 2018 wprowadzając nadwyżkę budżetową. 

Skarbnik Gminy przedstawiła kolejno działami, rozdziałami oraz paragrafami wprowadzone 

zmiany.  

Radni zwrócili się z pytaniami dotyczącymi budowy odcinka wodociągu w Korytnie, budowy 

odcinka wodociągu w Łączkowicach, przebudowy dróg. 

Przewodniczący Rady Gminy zgłosił potrzebę poprawy drogi w Będzynie. 

 

Jacek Drąg- Radny RGm  

Stwierdził, że na posiedzeniu Komisji wyraził opinię, że lepiej w Korytnie wybudować drogę 

Bogusław Gontkowski – Wójt Gminy 

Stwierdził, że należy najpierw wybudować wodociąg a następnie drogę. Udzielił także 

odpowiedzi na zadane przez radnych pytania. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Stanisław Ziółkowski przedstawił projekt uchwały w   

sprawie zmian w budżecie gminy na 2018r. 

Przeprowadził głosowanie jawne w wyniku którego uchwała została przyjęta przez radnych 

jednomyślnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
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W załączeniu uchwała Nr  XLIII/205/2018. 

 

    

Punkt 8 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

na lata 2018-2023. 

  

 Wanda Kołodziejczyk – Skarbnik Gminy 

Przedstawiła proponowane zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2018-2023. 

Wyjaśniła, że zmiany do WPF polegają na dostosowaniu dochodów bieżących, majątkowych 

i dochodów  ogółem oraz wydatków bieżących, majątkowych i wydatków ogółem do podjętych 

zmian w budżecie gminy, które wynikają z uchwał Rady Gminy oraz zarządzeń Wójta Gminy 

według stanu na dzień 12 kwietnia br. 

 

Radni nie zgłosili wniosków dotyczących WPF. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Ziółkowski przedstawił uchwałę w sprawie 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2018-2023. 

   

 Przeprowadził głosowanie w wyniku którego uchwała została przyjęta przez radnych. 

 Za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. Uchwała Nr XLIIII/206/2018 w załączeniu. 

  

  

Punkt  9 

 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości. 

 

Bogusław Gontkowski – Wójt Gminy 

 Stwierdził, że temat przyjęcia darowizny działki znany jest radnym, gdyż była o tym mowa 

 na jednej z poprzednich sesji.  

Dla przypomnienia  poinformował, że chodzi o działkę w obrębie Łączkowice należącą 

do Ewy i Wiktora Piekarskich. 

Na prośbę radnych podał przybliżoną kwotę ewentualnej budowy na tej działce drogi tj. 

 ok. 160 tys. zł. Prawdopodobne jest to, że mieszkańcy w okolicy tej działki będą wnioskować 

o budowę drogi. 

 

Zbigniew Macios – Radny RGm 

Gdy doliczymy do tego oświetlenie uliczne i ewentualną budowę chodnika będzie to 

kwota ok. 300 tys. zł. 

 

 Piotr Dąbrowski – Radny RGm 

Wyraził opinię, że jak ktoś bawi się w deweloperkę powinien zrobić drogę i przekazać gminie. 

Gminie pozostanie utrzymanie drogi. On twierdził, że Wójt obiecał zrobić drogę. 

 

Sylwia Grzegorczyk – Radna RGm 

Zwróciła się z pytaniem jaka jest wartość tej działki. 

 

Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  
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projekt uchwały w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości. 

 

Za przyjęciem darowizny głosowało 6 radnych, na Sali obrad obecnych było 14 radnych. 

 

Wobec powyższego głosowania Przewodniczący Rady Gminy uznał, że projekt uchwały nie 

uzyskał większości i uchwała nie została przyjęta. 

 

Punkt 10 
 Interpelacje i wolne wnioski. 

  

Zofia Jadowska – Sekretarz Gminy wnioskowała  w związku z tym, że nie jest podzielona cała 

nadwyżka budżetowa aby pomyśleć o wyposażeniu sali obrad pod kątem nagrywania 

i transmitowania obrad Sesji. 

 

Jan Sobiński – radny RGm 

Wnioskował o podwyższenie stawki godz. dla strażaków biorących udział w akcji gaśniczej. 

 

Krzysztof Dukalski – Radny RGm 

Zapytał, czy robi się coś w kierunku nowej linii wodociągu do Granic. 

 

Wójt Gminy odpowiedział, że prowadzone są rozmowy  w sprawie zgody przejścia przez działkę. 

Obecnie są 2 osoby, które nie wyrażają zgody. Następnie będą prowadzone dalsze prace. 

Ponadto na prośbę radnych poinformował na jakim etapie są prace związane z fotowoltaiką. 

Stwierdził, że podobna sytuacja jest w gminie Brzeziny i Gorzkowie. My podejmiemy 

decyzję po rozstrzygnięciu przetargów w tych gminach bo wtedy dowiemy się więcej na ten 

temat. Głównym problemem jest to, że ma to być dla rolnika, z pewnością będą zmiany osób. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych. 

 

  

Punkt 11 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XLIII  Sesji Rady Gminy. 

   

 

        Protokolant: 

 

      Halina Pawlik 

 

Przewodniczący Rady Gminy: 

 

Stanisław Ziółkowski 

 

 


